
Protokół Nr 31/09 

z posiedzenia komisji gospodarki mienia komunalnego i budŜetu 
dnia 14 września 2009 r.

odbytego  w sali konferencyjnej urzędu nr 201 

Rozpoczęcie posiedzenia godz. 8 00

Zakończenie posiedzenia godz. 1040

Posiedzenie komisji otworzył  i  prowadził Przewodniczący Komisji  Daniel Wilk ,  który powitał
wszystkich obecnych na posiedzeniu .
W posiedzeniu udział wzięli członkowie komisji zgodnie z listą obecności stanowiąca załącznik do
niniejszego protokołu oraz wójt gminy , zastępca i w części dotyczącej spraw finansowych skarbnik
gminy .
W posiedzeniu uczestniczył Wiceprzewodniczący Rady Ksawery Nyks .
Na podstawie  listy  obecności  przewodniczący  komisji  stwierdził  quorum przy którym  komisja
mogła obradować i podejmować prawomocne opinie i decyzje .
O terminie posiedzenia członkowie komisji zostali powiadomieni pisemnie , otrzymując materiały . 
Porządek obrad posiedzenia , komisja przyjęła jednogłośnie w brzmieniu jak niŜej .
 1.Zatwierdzenie porządku obrad 
2.Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji 
3.Zaopiniowanie projektów uchwał na sesję,która odbędzie się w dniu 18  września   2009 r.   
4.Informacja Wójta Gminy o zagospodarowaniu przyjmowanego mienia od Agencji 
   Nieruchomości Rolnych 
   Opinia komisji na sesję 
5.Analiza realizacji budŜetu gminy za I-sze półrocze 2009 roku 
   Opinia komisji 
6.Sprawy róŜne  
7.Zamknięcie posiedzenia komisji
Ad.1
Jak wyŜej .
Ad.2
Protokół  Nr  30/09  z  poprzedniego  posiedzenia  komisji  został  przyjęty  jednogłośnie  bez
odczytywania .
Ad.3
Przewodniczący komisji  odczytał  projekty uchwał przygotowane   pod obrady najbliŜszej sesji  ,
komisje je przeanalizowała i przedyskutowała , wysłuchała wyjaśnień , a następnie wydała opinię
jak niŜej : 

-projekt  uchwały Nr XXX/232/09 zmieniający uchwałę o utworzeniu Ośrodka
Administracyjnego  Szkół Gminy Stargard Szczeciński – komisja jednogłośnie i
pozytywnie zaopiniowała projekt ,
- projekt uchwały Nr XXX/233/09w sprawie nadania Statutu dla Ośrodka
Administracyjnego  Szkół Gminy Stargard Szczeciński

Zastępca wójta poinformował ,Ŝe nie było takiego dokumentu  jak statut , a
obowiązującym dokumentem w Ośrodku jest   regulamin .  Osoba dokonująca kontroli
zaleciła   opracowanie statutu  .
Komisja jednogłośnie i pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały . 

-projekt  uchwały Nr XXX/234/09 w sprawie zmiany uchwały dotyczącej ustalenia
wysokości opłat  za korzystanie z cmentarzy komunalnych i urządzeń cmentarnych –



- 2 - 
 komisja jednogłośnie i pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały , 
-projekt  uchwały Nr XXX/235/09 w sprawie udzielenia pomocy finansowej innym
jednostkom samorządu terytorialnego

Wójt Gminy dokładnie określił jaki to będzie odcinek drogi  tj. od młyna w  Witkowie II
do przystanku w Witkowie I  ,  na który to gmina ma w roku 2010 udzielić  pomocy
finansowej  .  Wójt   poinformował  równieŜ  o  tym  ,iŜ  na  rok  2010  w  ramach
SCHETYNÓWKI ma być zgłoszona droga Grabowo-Małkocin .
Komisja jednogłośnie i pozytywnie zaopiniowała w/w projekt uchwały .  

-projekt  uchwały  Nr  XXX/236/09  w  sprawie  dzierŜawy  nieruchomości  gruntowej
stanowiącej  własność   Skarbu  Państwa  –  Państwowe  Gospodarstwo  Leśne  Lasy
Państwowe    

Komisja opiniując jednogłośnie w/w projekt uchwały  zaproponowała , aby określić
maksymalną wysokość oferty gminnego czynszu miesięcznego do kwoty 160 zł .
Radny Nyks  zwrócił uwagę ,Ŝe nie tylko potrzebny jest plac zabaw w Strumianach  , ale
trzeba rozwaŜyć budowę świetlicy wiejskiej w tej miejscowości .
     - projekt uchwały Nr XXX/237/09 w sprawie wyraŜenia zgody na dokonanie 
       darowizny nieruchomości  gminnych  na rzecz Powiatu Stargardzkiego 
Przewodniczący poinformował ,Ŝe  przy realizacji   zadania dotyczącego przebudowy
drogi w miejscowości śarowo  mieszkańcy skarŜą się ,Ŝe inwestor nie  chce uzgadniać
zjazdów od mieszkańców   na  drogę. Przewodniczący zaznaczył  , aby przy przekazaniu
nieruchomości  , zadbać o komunikację z pozostałymi terenami.
Komisja jednogłośnie i pozytywnie zaopiniowała w/w projekt uchwały.    
     - projekt  uchwały Nr XXX/238/09   w sprawie udzielenia pomocy finansowej na 
       pokrycie kosztów   organizacji kolonii dla dzieci z terenów poszkodowanych klęską 
       powodzi- komisja jednogłośnie i pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały,
   - projekt  uchwały Nr XXX/239/09  w sprawie zmian w budŜecie gminy na 2009 r. 
     oraz zmiany limitów  wydatków na wieloletnie programy inwestycyjne
Przewodniczący komisji odnosząc się do tego projektu uchwały przystąpił za zgodą
komisji do omawiania  opisanych zmian wydatków jako  uzasadnienia do  projektu
uchwały . Omówiono kaŜdą zmianę i na bieŜąco wyjaśniano kaŜdą  wątpliwość i tak np.
przy transporcie lokalnym zwiększenie kwoty wydatku dotyczyło tylko roku 2009 jak
powiedziała skarbnik gminy i dodatkowo zaznaczyła ,iŜ odnośnie zaległości to
prowadzone są negocjacje z Miastem .
Odnośnie zmiany  planów zagospodarowania przestrzennego to wójt wyjaśnił ,iŜ
prowadzone są  rozwiązania infrastrukturalne w Grzędzicach .
Przewodniczący komisji przypomniał o wykorzystaniu  terenów parku przemysłowego
koło Lipnika , gdzie właścicielem jest Akademia Rolnicza i terenach przy fabryce
Brigstone i tutaj wójt wyjaśnił co się w tych sprawach dzieje. Dodatkowo wójt
poinformował jakie place zabaw będą wykonywane w roku następnym , na które będą
wykonywane projekty i była prośba o wykonanie projektu na plac zabaw w
Grzędzicach . 
Komisja jednogłośnie i pozytywnie zaopiniowała w/w projekt uchwały .
    - projekt  uchwały Nr XXX/240/09 w sprawie uchylenia uchwały dotyczącej 
      określenia czynności z zakresu  prawa pracy dokonywanych wobec wójta gminy-  
      komisja jednogłośnie i pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały ,
    - projekt uchwały Nr XXX/241/09 w sprawie zwołania zebrania wiejskiego –  
      komisja jednogłośnie i pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały ,
   - projekt  uchwały Nr XXX/242/09  w sprawie rozpatrzenia skargi – do tego projektu  
     komisja rewizyjna ma wypracować  stanowisko .  
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Ad.4
Komisja przeanalizowała punkt po punkcie   informację o zagospodarowaniu mienia przyjętego
oraz planowanego  do przyjęcia przez gminę z zasobu ANR  .
W trakcie omawiania zostały wyjaśnione wszystkie uwagi bądź  wątpliwości ,  zastępca wójta
poinformował co się dzieje w sprawie dróg osiedlowych w Pęzinie i Krąpielu – sprawa dotyczy
dofinansowanie przez ANR kosztów remontów i utrzymania tych dróg .
Komisja do w/w tematu przyjęła następującą opinię , a mianowicie :
Komisja Gospodarki Mienia Komunalnego i BudŜetu przyjęła przedstawioną informację i
pozytywnie zaopiniowała podjęte działania w tym zakresie . 
Informacja stanowi załącznik do niniejszego protokołu . 
Ad.5
Komisja dokładnie przeanalizowała informację o przebiegu wykonania budŜetu gminy Stargard
Szczeciński  za I półrocze 2009 roku .
Analizując dochody komisja szczególną uwagę zwróciła na realizację dochodu -  wpłaty z tytułu
odpłatnego nabycia prawa własności oraz prawa uŜytkowania wieczystego nieruchomości , gdzie
wykonanie  wyniosło  4.23  %  ,  wyjaśnienia  udzielił  zastępca   wójta  mówiąc  ,Ŝe  nie  ma
zainteresowania kupnem  działek .
Komisja szczegółowo  przeanalizowała realizację  zadań  zapisanych   w tabeli – Wieloletnie
programy inwestycyjne Gminy Stargard Szczeciński  - wykonanie za I półrocze 2009 roku .
W trakcie omawiania  wójt i zastępca udzielał wyjaśnień  z których wynikało jakie zadanie jest
zrealizowane ,  które jest  w trakcie  realizacji  ,  a  które z  róŜnych przyczyn  przejdzie  na rok
następny np. remont pomieszczeń biurowych urzędu .
Wójt  Gminy  –  poinformował  o  sprawie  dotyczącej  rozbudowy  i  modernizacji   sieci
kanalizacyjnej niektórych miejscowości gminy w związku z przynaleŜnością do Związku Gmin
Zlewni Jeziora Miedwie , iŜ zmieniała się znacznie  sytuacja i  tutaj wójt zaznaczył   ,Ŝe jest
sporządzona  dokumentacja  i  wniosek  będzie  składany  przy  naborze  jesiennym .Będzie   to
wniosek wspólny – nowej aglomeracji- tj.  gminy Stargard ,  Kobylanki i Miasta  Stargardu w
imieniu którego działać będzie MPGK jako główny beneficjent  i tutaj wójt poinformował ,aby
wykazać majątek gminy , trzeba będzie im przekazać sieć kanalizacyjną niektórych miejscowości
Aglomeracja  na  terenie  gminy  obejmować  będzie  takie  miejscowości  jak:
Koszewo,Koszewko,Wierzchląd, Skalin i Grzędzice.   
Komisja jednogłośnie  przyjęła i pozytywnie zaopiniowała wykonanie budŜetu gminy za I-sze
półrocze 2009 r.  
Ad.6
Przewodniczący komisji odczytał pismo Wójta Gminy odnośnie wydania opinii przez Komisję
Gospodarki  Mienia  Komunalnego  i  BudŜetu  odnośnie  celowości  inwestycji  polegającej  na
przebudowie  dróg  dojazdowych   do  gruntów rolnych  działek   geod.  w  obrębie  Grabowa  i
Małkocina   ,  poniewaŜ  gmina  zamierza  złoŜyć  wniosek  do  Urzędu  Marszałkowskiego
Województwa Zachodniopomorskiego  o przyznanie środków z terenowego Funduszu Ochrony
Gruntów Rolnych na rok 2010 .
Komisja jednogłośnie i pozytywnie zaopiniowała złoŜenie wniosku .
Radny Kuźma – zgłosił konieczność zasypania dołu za szkołą w Pęzinie i poszerzenie drogi .
Radna Gajewska – poinformowała ,iŜ w świetlicy wiejskiej w Pęzinie obniŜył się sufit i zdaniem
radnej naleŜałoby wezwać eksperta , druga sprawa dotyczyła wymiany gaśnic.
Radna   Czwertlik  poruszyła  następujące  sprawy  ,  pierwsza  dotyczyła  przycinki  drzewa
znajdującego się na posesji  p. Dziedzic , druga sprawa to przecięcie drzew przy kościele , a
trzecia -czy most Strachociński został zgłoszony do remontu , według wyjaśnień wójta to został
zgłoszony .
Radny  Zakrzewski  poinformował  o  zapadającym  się   chodniku   w  Witkowie  Pierwszym
biegnącym w kierunku fermy drobiu  ,  druga sprawa dotyczyła słupa przekrzywionego , który
zagraŜa bezpieczeństwu i  znajduje się  na skrzyŜowaniu dróg .
Radny Nyks – poprosił , aby w miejscowości Poczernin lampę oświetleniową skierować bardziej
na plac zabaw .
Przewodniczący komisji poruszył następujące sprawy związane z miejscowością Grzędzice  , a
mianowicie : 
– powróciła wilgoć na ścianach w szatni sportowej , potrzebna jest izolacja zewnętrzna ,
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- z tyłu świetlicy wiejskiej nie został zrobiony   wjazd dla wózków ,
- oznakować barierkę znajdującą się przy świetlicy od strony ulicy ,
- przejęcie drogi powiatowej  przez gminę .
Odnośnie drogi wójt odpowiedział ,Ŝe teraz tak bardzo powiat się nie spieszy , aby przekazać
drogi gminie  . 
Ad.7
Wobec wyczerpania porządku posiedzenia Przewodniczący Komisji Daniel Wilk podziękował
wszystkim za udział i zamknął posiedzenie .

Protokołowała :                                                                                      Przewodniczący Komisji 
Z. Stoczkowska                                                                                              Daniel Wilk 
Data sporządzenia :                                                                               Data podpisania : 
2009.09 14                                                                                             2009.


